
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 17. oktobrī                                                                                   Nr. 9 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:01 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Kultūras pārvaldes vadītāja ziņojumu par darbību pēc reformas 

(INFORMATĪVS). 

3. Par Balvu novada pašvaldības noteikumu Nr.4/2024 “Par izglītojamo un pedagogu 

apbalvošanu Balvu novadā” apstiprināšanu. 

4. Par Balvu novada domes Atzinības rakstu piešķiršanu. 

 

Papildus darba kārtībā: 

2. Par Balvu novada Jauniešu domes izveidi un nolikuma apstiprināšanu. 

 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Egons Salmanis, Imants Slišāns, Ruta Cibule, Svetlana Pavlovska 

 

Ieinteresētās personas: 

Izpilddirektore Daina Tutiņa, domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, Kultūras 

pārvaldes vadītāja Rudīte Krūmiņa, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas 

vadītāja Iluta Jaunžeikare, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja 

vietnieks Kristiāns Bokta, Izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste Terēze Čudarkina 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 
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Rugāju apvienības pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Balvu Sporta skolas direktore Ludmila 

Beļikova, Balvu kultūras un atpūtas centra direktore Dita Nipere, Kancelejas un personāla 

nodaļas arhivāre Guna Strumpe, Balvu novada Izglītības pārvaldes Ekonomiste Ieva Sīle, Balvu 

novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece Inta Kaļva, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta 

Kokoreviča, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, 

Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja vietnieks Kristiāns Bokta, Balvu 

Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne Lele, Viļakas pirmsskolas izglītības iestādes "Namiņš" 

vadītāja Lilita Šnepere, deputāte Marija Duļbinska (attālināti- bez balss tiesībām), Finanšu 

plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede Tamāra Locāne 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: Marija Duļbinska (attālināti – bez balss tiesībām), Sandra Kindzule- 

personīgu iemeslu dēļ 

 

Sēdes vadītāja Aija Mežale ierosina iepazīties ar komitejas sēdes darba kārtību. Skaidro, 

ka ir iekļauts papildus darba kārtības jautājums, ko ierosina izskatīt kā 2.darba kārtības 

jautājumu, jo jautājums par Atzinābas rakstu piešķiršanu ir jāizskata slēgtā sēdes daļā un aicina 

apstiprināt to, par ko komitejas locekļi nobalso ar – 4 (Ruta Cibule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis) balsīm par, pret- nav, atturas – nav. 

Sēdes vadītāja Aija Mežale ierosina apstiprināt darba kārtību kopumā par ko komitejas 

locekļi nobalso ar – 4 (Ruta Cibule, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) balsīm 

par, pret- nav, atturas – nav. 

Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par Kultūras pārvaldes vadītāja ziņojumu par darbību pēc reformas (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Rudīte Krūmiņa: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Kultūras pārvaldes darbību pēc 

reformas. Sniedz informāciju par pārvaldes darbību, pasākumu 

ieņēmumiem, apmeklētību, pasākumiem 2025.gadā, vajadzībām – 

tērpiem- remontdarbiem, izaicinājumiem, apmācībām 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par darbinieku apvienošanu, kā tiek nodrošināts un notiek šis 

darbs. Nākotnē būtu jādomā jautājums par atalgojumu. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par Viļakas kultūras namu, vai ir sakārtojies šis jautājums. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Sīkāk skaidro par atalgojumu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par pasākumiem vasaras sezonā un komercpasākumu, vai tas 

sevi ir attaisnojis. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Sīkāk paskaidro par novada svētkiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par darbinieku, kas pieņemts darbā, vai attaisnos. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par tehnisko darbinieku skaitu. 
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Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro par tērpiem, ka ļoti rūpīgi jāizvērtē tas, kas tiek lūgts. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka tērpu iegādes jautājums nekad netika atrisināts līdz galam, 

ka tas tiešām būtu rūpīgi jāvērtē un lūgums būtu to skatīties no iespēju 

robežām nevis tikai no vēlmēm. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka būtru jādomā arī par jaunu kolektīvu izveidošanu un tērpu 

nodrošināšunu tiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka tas jautājums būtu nopietnāk jāskatās un jāvērtē. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Skaidro, ka galvenais ir atalgojuma jautājums. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro par kvalitāti, attieksmi, kopējo skatu. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai informāciju "Par Kultūras pārvaldes vadītāja 

ziņojumu par darbību pēc reformas (INFORMATĪVS)." 

 

2.§ 

Par Balvu novada Jauniešu domes izveidi un nolikuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Agnese Puļča: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Jautā par nolikuma 39.punktu, kas īsti domāts zem šī punkta attiecībā 

uz finanšu līdzekļiem. 

Izsaka viedokli 

Agnese Puļča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Ruta Cibule, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu novada Jauniešu domes 

izveidi un nolikuma apstiprināšanu" 
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3.§ 

Par Balvu novada pašvaldības noteikumu Nr.4/2024 “Par izglītojamo un pedagogu 

apbalvošanu Balvu novadā” apstiprināšanu 

 

Ziņo Terēza 

Čudarkina: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro, ka šis jautājums jau 

septembra komitejas sēdē tika informatīvi izskatīts un deputātu visi 

ieteikumi tika ņemti vērā. Sīkāk skaidro par izmaiņām, kas tika 

veiktas. Noteikumu 3.punktā ir minēts tas, ka finansējumu naudas 

balvām izglītojamo, kolektīvu un pedagogu apbalvošanai šajos 

Noteikumos paredzētajā kārtībā katru gadu piešķir apstiprinātā 

budžeta ietvaros un izmanto, sadalot proporcionāli iegūtajam 

sasniegumam, 5.punktā - par saņemto iesniegumu termiņiem, 9.punktā 

- naudas balvas par kolektīvu panākumiem izlietojamas kolektīvu 

izvēlēto mērķu sasniegšanai, 10.punktā par papildus apbalvojumu 

piešķiršanu, 12.1.punktā par naudas balvas apmēru, ka tas nedaudz ir 

palielināts un naudas balva tikai par 1.vietu, piemiņas balvu, 4.nodaļu, 

kas tika apvienots, par sasniegumiem sportā un interešu izglītībā. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Ruta Cibule, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu novada pašvaldības 

noteikumu Nr.4/2024 “Par izglītojamo un pedagogu apbalvošanu 

Balvu novadā” apstiprināšanu" 

 

4.§ 

Par Balvu novada domes Atzinības rakstu piešķiršanu 

 

Ziņo Aija Mežale: Skaidro, ka šis jautājums tiks izskatīts slēgtā sēdes daļā. 

Ziņo Iluta Jaunžeikare: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk skaidro par 

saņemtajiem iesniegumiem un pretendentiem Atzinības raksta 

saņemšanai. Komitejas locekļi apspriež lēmumprojekta iesniegtos 

pretendentus Atzinības raksta saņemšanai. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Izsaka priekšlikumu 1.7., 1.10., 1.11.punktus izslēgt no 

lēmumprojekta un šiem cilvēkiem piešķirt Pateicības rakstus un aicina 

to apstiprināt, par ko komitejas locekļi nobalso ar 5 (Ruta Cibule, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) balsīm 

par, pret- nav, atturas - nav. Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu ar ieniegtajiem 

priekšlikumiem, labojumiem un papildinājumiem. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Ruta Cibule, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu novada domes Atzinības 

rakstu piešķiršanu" 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:39 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 


